
 Číslo materiálu:  6/52 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   13.1.2016  

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Fedorovič, Kraus, Malík, Beránek, Mottl, Bartl, Kubát, Klečák, Tvrdík, Procházka, 

Sedláček, Morávek, Louda, Kubový, 

 

Hosté: - 

Příští jednání: 24.2.2016 (středa 17.00)  

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

     b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 9. zasedání komise dopravní ze dne 13.1.2016 

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

a)  úvodní slovo – p.Vepřek omluvil z jednání předsedu komise Ing. Zdeňka Sedláčka  

b) koordinátor komise dopravní p.Vepřek (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že je usnášeníschopná (nutná min. účast 8 členů, přítomných 10 z 14 členů)  

c) projednání předložených žádostí 

- žádost por. Loudy o úpravu DZ v centru města (odstranění zákazu stání ze zónové značky): 

OI-TO zajistí, komise souhlasí 

- námět (žádost) obyvatelky ze sídliště Hlouška na zřízení sjezdu z Masarykovy ul. (u přechodu 

pro chodce s poptávkovým semaforem): komise souhlasí, OI-TO předá podklady projektantu 

revitalizace sídliště Hlouška, aby tento námět zapracoval do projektu (je-li to možné) 

- žádost pana Culky na dopravní řešení nepřehledné zatáčky v Potoční ulici: komise souhlasí 

s doplněním svislého dopravního značení ke zvýšení bezpečného průjezdu – OI-TO zajistí  

- žádost MP o úpravu vjezdu a výjezdu do Šultysovy ulice: komise souhlasí s nejjednodušším 

řešením navrženým OI-TO, tj. redukce vjezdu a výjezdu do jednoho prostoru, tím dojde mimo 

jiné, i k navýšení počtu parkovacích míst na Václavském náměstí 

- žádost p. Gintera o vrácení dopravního řešení Ostašovy ul. do původního stavu: komise 

souhlasí s ponecháním současného stavu, v souladu s předchozím rozhodnutím komise ve věci 

komplexních dopravních úprav v této lokalitě města, OI-TO v tomto smyslu odpoví žadateli 

- žádosti (3) komise pro městská sídliště (provoz a parkování před ZŠ Jana Palacha, zákaz stání  

v části Lučanské ulice a činnost MP): dopravní úpravy v ul. Jana Palacha před ZŠ i úpravy 

v ulici Lučanská – komise nesouhlasí, v obou případech doporučuje ponechat fungující 

stávající stav; k činnosti MP v oblasti dopravní problematiky nemá komise připomínek, 

přestupky nechť jsou řešeny jednotlivě jako dosud, tj. např. stání na přechodech pro chodce 

nebo přímo před nimi, parkování v křižovatkách apod. = zcela bez pardonu, v ostatních 

případech dle míry jejich nebezpečnosti, neboť absolutní a striktní dodržování všech pravidel 

dopravního provozu, by mohlo vést ke „kolapsu dopravy“ v celém městě (nejen na sídlištích)   
d) projednání návrhů a připomínek členů komise 

- dopravní náměty M. Kubáta: p. Vepřek oznámil komisi, že je řada námětů již v realizaci a další 

čekají na rozhodnutí jiných odborů, správních orgánů aj. 

- Malík: v Kremnické ulici očistit semafory a zkrátit interval – OI-TO předá informaci ODaSH, na 

Kaňku ve slepé komunikaci zamezení parkování – blokace přečerpávací stanice - OI-TO prověří 

- Mottl: provést dopravní opatření na výjezdu od obchodu ve Vítězné ul. – OI-TO prověří 

- Kraus: v ul. U Lazara v nepřehledném místě parkující kamion – OI-TO předá podnět MP 

- Vepřek: ověřil si u členů komise (radních) informaci o pokynu pokračovat v přípravě úsekového 

měření rychlosti, v případě požadavku na vážení vozidel by se celá problematika měření rychlosti 

o mnoho měsíců (let) prodloužila (jednalo by se o zcela jinou činnost, tudíž i rozdílný schvalovací 

proces včetně fyzického zásahu do vozovek v majetku státu atd.) – p. Kraus potvrdil původní 

záměr rady města vůči OI-TO, tj. připravit úsekové měření rychlosti; dřívější požadavek  

p. Krause na instalaci přechodu pro chodce v Novodvorské ulici = reakce z ŘSD jednoznačná, po 

výstavbě Malínského mostu provést monitoring jeho potřebnosti, poté se teprve rozhodovat 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 84/16 k zápisu komise dopravní Rada města b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z 9. zasedání komise dopravní ze dne 13.1.2016 

 

Zapsal: p.Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


